
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 26. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 498
Vil ministeren redegøre for, hvad ministeren har gjort for at mindske danske virksomhe-
ders brug af ordningen i forlængelse af afsløringerne af de særdeles tvivlsomme klimaef-
fekter af handlen, jf. artiklen »Danske selskabers brug af klimabørs svarer til aarhusianer-
nes CO2-forbrug i over to år« bragt af Politiken den 25. august 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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